
Inspectorii din cadrul 
Centrelor județene și 
locale ale Agenției de 
PLăți și Intervenție pentru 
Agricultură (APIA) au 
demarat, la data de 3 
august 2020, controlul la 
exploatați i le agricole 
e ș a n t i o n a t e  p e n t r u  
verificarea în teren și prin 
teledecție, activitate ce 
t r e b u i e  f i n a l i z a t ă ,  
conform calendarului 
stabilit prin ordin al ministrului agriculturii, până pe data de 15 octombrie 2020.

(Continuare  în  pagina  4)

PSD Telorman primește 
lovitură după lovitură. 
Președintele organizației 
județene a PSD, Adrian 
Gâdea nu mai reușește să-
și țină oamenii aproape. Un 
nou om de bază a decis să 
părăsească partidul și să 
se alăture echipei liberale. 
Este vorba despre primarul 
comunei Ștorobăneasa, 
Ioana Măgereanu.

(Continuare  în  
pagina  3)

Reprezentanții Comitetului Județean pentru Situații 
de Urgență au modificat programul de funcționare al 
restaurantelor. Potrivit ultimei decizii, petrecerile, nunțile, 
botezuri sau alte evenimente private pot fi organizate 
până la ora 23.00, indiferent de zi.

“Administratorii societăților comerciale care 
organizează evenimente private (nunți, botezuri, 
aniversări și alte asemenea) vor lua măsuri ca aceste 
evenimente să se desfășoare în intervalul orar 06.00-
23.00 și pentru monitorizarea permanentă a respectării 
de către personalul de deservire și de către participanții la 
eveniment a măsurilor de limitare a răspândirii virusului 

SARS-CoV-2, potrivit legii. În cadrul acestor evenimente 
sunt interzise interacțiunile fizice de tip joc, dans”, se 
arată în ultima deizie a CJSU.

Întrebarea normală este ”nu cumva se va aglomera și 
mai tare lumea până la ora 23”?

Patronii de restaurante și terase s-au pregătit și au 
investit bani pentru a limita răspândirea visurului. Sunt 
puține restaurantepe raza județului în care să nu existe 
material dezinfectant, ospătari cu măști și mănuși, mese 
distanțate, șamd.

(Continuare  în  pagina  2)

Ziarul tuturor teleormănenilor care au ceva de spus

Un ziar care nu tace, nu minte, nu iartă şi spune lucrurilor pe nume
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(€) 1 EUR 
4.8359 lei

($) 1 USD
4.0751 lei

1 XAU 
268.4712 lei

(£) 1 GBP 
5.3679 lei

(Gramul
de aur)
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CAS Teleorman: 

Concediile medicale 
pentru persoanele care 

se află în carantină 
sau izolare 

Ministrul  Adrian Oros

Toți fermierii își vor primi 
la timp avansul la subvențiile agricole 

O nouă lovitură pentru PSD! 
Primarul comunei Ștorobăneasa 

candidează pe listele PNL

Nunțile, botezurile și alte evenimente 
pot fi organizate până la ora 23:00, în fiecare zi

Muzeul Județean Teleorman:

Expoziția proiectului 
„Dunărea– un fluviu cu 

o bogată istorie
 comună”
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(urmare  din  pagina  1)
Măsura de închidere a teraselor, barurilor și 

cluburilor la ora 23.00 va avea un impact 
devastator pentru economie. În curând 
patronii nu-și vor mai putea angajații, furnizorii 
și dările la stat.

Mai mult decât atât, nici măcar acum, edilii 
nu se gândesc să-i ajute pe cei afectați prin 
reducerea taxelor pentru terase, prin 
suspendarea taxei de promovare sau prin 
acordarea de facilități fiscale.

Cu toții suntem de acord că este necesar să 
respectăm regulile, să păstrăm distanța și să 
purtăm mască de protecție, dar de aici până la 
falimentarea unor afaceri este cale lungă.

Poate este momentul ca primarii care au 
luat această măsură să facă schimb cu 
patronii de restaurante, măcar pentru câteva 
luni. Cei din urmă să devină funcționari, să 
lucreze mai puține ore pe aceeași bani, iar 
ceilalți să-și vadă afacerile năruite de 
incompetența și zelul unora.

Trebuie să fim înțelepți, să fim precauți, dar 
nici să luăm măsuri care oricum nu au nici o 
eficiență în lupta anti-covid. Singura măsură 
cu adevărat eficientă, și o demonstrează cei 
din Italia, Franța, Germania sau Austria, este 
efectuarea de teste. Cu cât testăm mai mulți 
români, cu atât putem scăpa mai repede de 
această pandemie.

Nu pot sa iau decizii cu teama că voi fi executat. Îmi asum 
responsabilitatea.

Șeful DSU, Raed Arafat, a declarat că teatrele, 
cinematografele şi restaurantele se numără, potrivit OMS, 
printre factorii de risc ai infectării cu COVID-19: ,,Acum 
aproximativ 4 saptămâni am pornit cu 100-120 de pacienţi la 
terapie intensivă şi acum avem deja 500”, potrivit Mediafax.

Raed Arafat, şeful Departamentului pentru Situaţii de 
Urgenţă, a explicat motivele pentru care teatrele, restaurantele 
şi cinematografele sunt, la cinci luni de la epidemie, închise.

„În momentul în care vezi ca ai creşteri, nu vii şi faci relaxări 
suplimentare. În schema pe care am mai arătat-o o dată, de la 
OMS, apăreau locurile unde sunt riscurile. Teatrele şi 
cinematografele sunt la cel mai mare nivel de tramsmitere. 
Restaurantele la al patrulea, conform OMS. (...) Acum 
aproximativ patru saptămâni am pornit cu 100-120 de pacienţi la 
terapie intensivă şi acum avem deja 500”, a spus Arafat.

Potrivit șefului DSU, Franţa, Italia, Spania au avut o mare 
presiune pe sistemul lor de sănătate, dar în prezent aceste țări 
sunt într-o situație mai bună decât România.

Nu pot sa iau decizii cu teama că voi fi executat. Îmi asum 
responsabilitatea

Șeful DSU, Raed Arafat, susţine că nu se teme de faptul că 
va fi „executat”, deşi acesta a mărturisit că a tot primit mesaje în 
acest sens. „Cine vrea, să mă execute! Nu pot să calculez 
mişcarea şi deciziile mele”, a spus el.

Raed Arafat susţine că a tot primit mesaje cum că va fi 
„executat”, însă mărturiseşte că acest lucrul nu-l va împiedica 
să ia deciziile pe care le consideră corecte şi să-şi facă, în 
continuare, treaba cu responsabilitate asumată.

„Am tot primit mesaje că o să fiu «executat». O să stau să nu 
mai fac nimic pentru că voi fi executat? Eu o sa-mi fac treaba cu 
bună-credinţă şi cine vrea, să mă «execute»! Eu nu pot să 
calculez miscarea mea şi deciziile mele. Eu nu pot sa iau 
deciziile mele cu teama că voi fi executat”, susţine Raed Arafat.

SC Mara Prod Com SRL angajează personal 
supermarket. Relații la sediul societății din Alexandria, Str. 
Abatorului, Nr. 1 Bis. Telefon: 0247/314.575

***
SC Mara Prod Com SRL angajează escavatoriști și 

buldoescavatoriști. Relații la telefon 0766.279.773.
***

SC ATAC GUARD&PROTECT SRL angajează agenți de 
pază. Telefon: 0247/312.854.

***
Angajăm șoferi categoria C. Relații la telefon 

0766.279.773.
***

SC MARA PROD COM SRL angajează muncitori 
necalificați.  Relații la telefon 0766.279.773.

***
Angajăm șef firmă de pază și paznici. Relații la telefon: 

0766.279773.
***

SC MARA PROD COM SRL angajează economist și 
contabil, de preferat cu experiență în muncă.  Relații la 
telefon: 0247/314.575. 

***
Complexul turistic MARA angajează ospătari pentru 

restaurantul RIVIERA și personal de serviciu pentru motel 
și spălătorie. Relații la tel. 0723.148.613 sau direct la sediul 
complexului.

Anunţuri

Nunțile, botezurile și alte evenimente 
pot fi organizate până la ora 23:00, în fiecare zi

M u z e u l  J u d e ţ e a n  
Teleorman ne invită să vizităm 
e x p o z i ț i a  p r o i e c t u l u i  
„Dunărea– un fluviu cu o 
bogată istorie comună”, care 
va fi organizată în perioada 7-
1 3  a u g u s t ,  î n  s a l a  
„Auditorium” a muzeului.

Proiectul „Dunărea– un 
fluviu cu o bogată istorie 
comună”, cod ROBG-476 
este implementat de Fundaţia 
„Mână Deschisă”, Pleven, 
Bulgaria, în calitate de 
Beneficiar Lider, în parteneriat 
c u  M u z e u l  J u d e ţ e a n  
Teleorman, în calitate de 
Beneficiar 2 și se derulează în 
cadrul Programului Interreg V-
A  R o m â n i a - B u l g a r i a ,  

co f inan ţa t  de  Un iunea  
Europeană pr in Fondul  
European de Dezvoltare 
Regională (FEDR), Axa 
prioritară 2 „Regiunea verde”.

Expoziția prezintă într-un 
mod atractiv 18 machete ale 
unor obiective, 9 din România 
și 9 din Bulgaria, parte a 
patrimoniului cultural şi istoric 
cu o istorie comună între cele 
două țări.

Organizatorii vor oferi 
gratuit publicului vizitator 
materiale de informare.

Expoziția poate fi vizitată 
între orele 9.00 și 17.00, în 
condițiile respectării măsurilor 
p e n t r u  p r e v e n i r e a  
c o n t a m i n ă r i i  c u  n o u l  

coronavirus, intrarea fiind 
liberă.

Expoziția de la Alexandria 
este prima din seria celor 
patru expoziții ale proiectului, 
care vor fi organizate în orașe 
din sudul României, celelalte 
trei urmând a fi deschise 
publicului vizitator, astfel: 
Călărași, Muzeul Dunării de 
Jos (15-21 august, orele 9.00-
17.00);

Constanța, Muzeul de 
Istorie Națională și Arheologie 
(23-30 august, orele 9,00-
17,00);

Craiova, Muzeul Olteniei 
(2-8 septembrie, orele 9.00-
17.00).

Cornelia RĂDULESCU

Sistemul de Gospodărire a Apelor 
Teleorman a realizat în luna iunie măsurători și 
observații la foraje hidrogeologice; lucrări de 
întreținere și reparații la obiectivele cadastrale 
din administrare; lucrări de supraveghere a 
cursurilor de apă din administrare; studii 
hidrometrice. 

De asemenea, au fost recoltate probe 
hidrogeologice și s-au efectuat controale la 
obiectivele neconsumatoare de apă.

Au fost efectuate lucrări de completare 
terasamente la digul nr. 4 în comuna 
Bragadiru, precum și analize chimice ale apei 
pe 21 puncte de recoltare din râuri, 19 surse 
de poluare, 5 puncte de recoltare din lacuri și 
13 foraje.

Au fost recoltate probe din 3 puncte de 
poluare din pârâul Câinelui în zona Crângu-
Salcia.

Biroul  Gest iunea ș i  Moni tor ingul  
Resurselor de Apă a întocmit 212 procese 
verbale cantitative și au fost emise 13 procese 

verbale de penalități și 8 autorizații pentru 
gospodărirea apelor.

Inspecție Teritorială a Apelor a efectuat 
controale, conform planului de inspecție, iar 
Biroul Situații de Urgență-Dispecerat a 
monitorizat hidrologic cursurile de apă și 
fenomenele meteo periculoase (creșteri 
niveluri) produse de precipitații, prin 
verificarea punctelor critice la obiectivele din 
județ.

Cornelia RĂDULESCU

Muzeul Județean Teleorman:

Expoziția proiectului „Dunărea– un fluviu 
cu o bogată istorie comună”

Conform informării meteo 
emise de ANM pentru zilele 
de vineri și sâmbătă, în 
regiunile sudice și estice 
vremea va fi caniculară și se 
vor înregistra temperaturi 
maxime de 34 - 37 de grade 
Celsius.

Vântu l  va  p rezenta  
intensificări temporare, cu 

viteze la rafală, în general, de 
40 - 50 km/h.

Indicele temperatură-
umezeală (ITU) va depăși 
pragul critic de 80 de unități 
în cea mai mare parte a 
Munteniei și a Dobrogei și 
local în Moldova și Oltenia.

Indicele temperatură-
umezeală (ITU) va depăși pe 

arii restrânse pragul critic de 
80 de unități și în Câmpia de 
Vest, mai ales sâmbătă.

Și în București, vremea va 
f i  canicu lară în  ore le  
amiezilor, iar vineri și 
s â m b ă t ă  i n d i c e l e  
temperatură-umezeală (ITU) 
va depăși pragul critic de 80 
de unități.

Sistemul de Gospodărire a Apelor Teleorman:

Măsurători, monitorizări și lucrări de întreținere

Raed Arafat motivează 
decizia de a ține restaurantele

 şi teatrele închise: Când ai 
creşteri, nu vii şi faci 

relaxări suplimentare

Meteorologii anunţă
 inca doua zile de caniculă în sudul țării
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(urmare  din  pagina  1)
”Echipa PNL Teleorman a mai adăugat, în 

componența sa, un nume important. Primarul 
PSD al comunei Ștorobăneasa, doamna Ioana 
Măgereanu, a ales să candideze pe listele 
Partidului Național Liberal Filiala Teleorman, la 
alegerile locale din acest an. 

Doamnei Măgereanu îi urez bun venit și o 
asigur de tot sprijinul de care are nevoie, de 
acum înainte, în demersul său de a dezvolta 

localitatea pe care o conduce, în beneficiul 
cetățenilor pe care îi reprezintă.

Sunt sigur că împreună vom obține un 
rezultat foarte bun la alegerile locale din 27 
septembrie 2020 și vom reuși să câștigăm 
președinția Consiliului Județean Teleorman.

Echipa PNL Teleorman devine, astfel, din ce 
în ce mai puternică și mai pregătită să schimbe 
în bine județul”, a declarat preșdintel PNL 
Telorman, Eugen Pîrvulescu.

Pe 10 august 2018 era ministru de Interne Carmen 
Daniela Dan, senator, omul lui Liviu Nicolae Dragnea, și cea 
care  a comandat înăbușirea protestelor. Organizatorii 
protestului din 10 august de anul acesta anunță cui dau 
românii papucii. Românii din diaspora sunt pregătiți ca pe 10 
august să facă un nou protest în Piața Victoriei din București, 
sub numele de ”Diaspora dă papucii”.”Vino în Piața Victoriei 
și lasă o pereche de pantofi în numele unei rude sau prieten 
plecat peste hotare. Trimite din diaspora o pereche de 
încălțări cu un mesaj atașat, dacă îți este dor de ai tăi și țara 
ta, dar nu te-ai întors până acum din cauza abuzurilor și 
corupției politicienilor. Mai știi cu ce erai încălțat în august 
2018?  Dacă ai fost agresat în 2018 trimite perechea de 
încălțăminte pe care o purtai atunci”, este mesajul postat pe o 
pagină de facebook, mesajul diasporei pentru 10 august.

E o formă de protest, denumită ”Diaspora dă papucii”. În 
cadrul acestei forme de protest sunt invitați cetățenii să trimită 
prin poștă, sau să lase o pereche în numele unei rude, prieten 
plecat peste hotare, pentru că acei pantofi sunt fără stăpân.

Fostul ministru de Interne de atunci, din 2018, Carmen 
Daniela Dan ar trebui să spună de ce s-a acționat atunci așa. 
De altfel, fostul prefect al județului Teleorman, în inocența sa, 
crede că poporul poate fi sfidat, la fel cum a crezut și fostul 
său șef de partid, Liviu Dragnea. Doar că el este la pușcărie, 
iar Carmen Dan speră în continuare la libertate veșnică.

Ioan DUMITRESCU

O nouă lovitură pentru PSD! Primarul comunei 
Ștorobăneasa candidează pe listele PNL

Ministerul de Externe a 
anunțat miercuri că a decis să 
nu conteste hotărârea CEDO 
din 5 mai, care i-a dat câștig de 
cauză Laurei Codruța Kovesi 
în procesul cu România. 
Guvernul putea contesta 

hotărârea prin retrimiterea la 
Marea Cameră a Curț i i  
Europene a Drepturilor Omului 
( C E D O ) ,  p o t r i v i t  u n u i  
comunicat de presă. Termenul 
limită până la care se putea 
efectua cererea de retrimitere 
era astăzi, 5 august 2020.

Odată ce hotărârea CEDO 
intră în vigoare începând de 
astăzi, România are șase luni 
la dispoziție pentru a prezenta 
Consiliului de Miniștri al 
Consiliului Europei un plan de 
măsuri pentru implementarea 
deciziei CEDO referitoare la 
garantarea independenței 
procurorilor. E vorba atât de 
modificarea legilor Justiției, 
cât și de o posibilă propunere 
de modificare a Constituției, 

astfel încât independența 
procurorilor să fie menționată 
expres, potrivit hotărârii 
CEDO.

Decizia a fost luată de 
ministrul Afacerilor Externe, 
B o g d a n  A u r e s c u ,  l a  

p r o p u n e r e a  A g e n t u l u i  
Guvernamental pentru CEDO, 
și a avut la bază argumente 
juridice şi politico-diplomatice. 
Opinia Ministerului Justiției a 
fost similară.

Cur tea  Europeană a  
Drepturilor Omului (CEDO) i-a 
dat câștig de cauză Laurei 
Codruța Kovesi în procesul 
intentat după ce a fost 
revocată din funcție în 9 iulie 
2 0 1 8 ,  p r i n  d e c r e t u l  
președintelui Klaus Iohannis, 
în urma unei decizii a Curții 
Constituționale, care l-a 
obligat pe șeful statului să o 
demită.

CEDO a stabilit că fostei 
șefe a Direcției Naționale 
Anticorupție i-a fost încălcat 

dreptul de a merge în instanță 
pentru a se apăra, drept 
garantat de articolul 6 § 1 din 
Convenție.

To t o d a t ă ,  i n s t a n ț a  
europeană îi dă dreptate 
Laurei Codruța Kovesi în 
privința dreptului la liberă 
exprimare a opiniilor, pornind 
de la acuzația fostului ministru 
al Justiției, Tudorel Toader, 
care a notat în raportul care a 
stat la baza revocării că fosta 
șefă a DNA și-a încălcat 
atribuțiile făcând declarații 
presei internaționale.

Curtea Europeană a stabilit 
că fosta șefă DNA și-a 
exprimat puncte de vedere 
referitoare la modificările 
legilor Justiției în limitele 
libertății de exprimare și că a 
transmis public punctul său de 
vedere asupra reformelor, în 
calitate de șef al instituției 
Anticorupție. CEDO susține că 
acest lucru nu a încălcat sub 
nicio formă prevederile legale 
ci, dimpotrivă, s-a încadrat în 
d r e p t u l  s ă u  l a  l i b e r ă  
exprimare.

CEDO concluzionează că 
această îndepărtare a Laurei 
Codruța Kovesi de la șefia 
DNA a învins scopul menținerii 
independenței judiciare și a 
avut consecințe asupra 
celorlalți procurori și judecători 
c a r e  a u  p a r t i c i p a t  l a  
dezbaterile publice privind 
reformele legislative.

Pe fondul specualțiilor privind neînțelegerile cu PMP și cu 
USR-PLUS, vicepremierul Raluc Turcan a subliniat că nu se 
pune problema ca PNL să se orienteze spre social-
democrați, pentru a reuși să asigure guvernarea.

Intrați în guvernul de uniune nationala, a fost întrebată 
Raluca Turcan, la Digi24.

Aceasta a răspusn că PSD mai are un drum lung pana la 
credibilizare. „Au lasat vistieria goală. Dar goală. Au pus gaz 
pe foc în gestionarea crizei sanitare, au încercat sa blocheze 
initiativele de revenire economică”, a comentat Turcan.

Întrebată dacă ar fi mai plauzibil un guvern de uniune 
naționala, aceasta a răspuns că în niciun caz alături de PSD.

„Niciodată alături de PSD. Partidele noastre sunt 
incompatibile structural. Unii au pus interesul oamenilor 
cinstiți pe primul loc, alții au pus interesul infractorilor. Au fost 
la guvernare. Toata agenda guvernamentală și parlamentară 
era asediată de legi pentru apărarea infractorilor. Au rămas 
aceiași”, a spus Turcan.

Vicepremierul a mai spus că partidele cele mai puternice 
si-au dat mana să înlature PSD și că Nicușor Dan este 
candidatul cel mai bun pentru primaria capitalei. „Sper ca 
oamenii să nu rateze această șansă. PMP a fost partenerul 
nostru în parlament, nu se pune problema unui conflict, doar 
că eu cred foarte tare în sansele lui Nicusor Dan”, a adăugat 
Turcan.

Președintele Klaus Iohannis a declarat că 
nu se pune în discuție amânarea începutului 
anului școlar, singura excepție fiind o creștere 
alarmantă a numărului de cazuri imediat înainte 
de 14 septembrie.

„Dacă se întâmplă să avem foarte multe 
cazuri atunci când trebuie să înceapă școala, 
vom amâna începerea anului școlar. Este o 
decizie care se va lua foarte aproape de data de 
14 septembrie. Deocamdată, scenariul pe 
care-l luăm în calcul este: școala începe pe 14 
septembrie”, a declarat Klaus Iohannis la 
conferința de presă din această seară de la 
Cotroceni. 

Președintele a listat trei scenarii care se vor 
folosi descentralizat în țară, în funcție de 
situația fiecărei școli și localități, decizia fiind la 
nivelul conducerii școli lor, la nivelul 
inspectoratelor școlare și a Consiliului local.

Scenariul 1 (verde) – în localitatea 
respectivă este mai puțin de o persoană, în 

medie, detectată cu Covid 19 pe zi.
Scenariul 2 (galben) – în localitatea 

respectivă sunt între una și trei persoane, în 
medie, detectate cu Covid 19 pe zi.

Scenariul 3 (roșu) – în localitatea respectivă 
sunt mai mult de trei persoane, în medie, 
detectate cu Covid 19 pe zi.

Diaspora dă papucii

Guvernul nu contestă decizia prin care 
CEDO i-a dat câștig de cauză Laurei Codruța Kovesi

Vicepremierul Raluca Turcan 
afirmă că nu se întrevede nicio 

posibilitate ca liberalii să ajungă
 la vreun acord de a guverna

 cu PSD-ul

Iohannis: Vom amâna începerea anului
 școlar doar dacă se întâmplă să avem foarte 

multe cazuri atunci



Agenţiile de turism din România apelează la 
intervenţia statului pentru găsirea unor soluţii 
viabile pe termen scurt şi mediu, în perspectiva 
relansării activităţii turistice şi a asigurării 
vacanţelor dorite de români, se arată într-o 
scrisoare deschisă transmisă premierului 
Ludovic Orban de către mai mulţi operatori din 
turism, conform Agerpres.

"Operatorii de turism din România trebuie 
susţinuţi pentru a face faţă acestor vicisitudini, 
atât în interesul cetăţenilor români pe care îi 
deservim, cât şi pentru a asigura supravieţuirea 
operatorilor din România în faţa competitorilor 
din alte ţări. Agenţiile de turism din România se 
văd nevoite să apeleze la intervenţia statului în 
vederea găsirii unor soluţii viabile pe termen 
scurt şi mediu, în perspectiva relansării 
activităţii turistice şi a asigurării vacanţelor 
dorite de români", se precizează în documentul 
semnat de Asociaţia Lucrătorilor în Turism 
"Infotripişti", Patronatul Asociaţia Naţională a 
Agenţiilor de Turism din România (ANAT), BJR 
Vacanţe, Christian Tour, Holiday Office, Travel 
Brands şi TUI TravelCenter.

Potrivit acestora, odată cu apariţia 
epidemiei Covid-19 şi cu instituirea măsurilor 
de siguranţă sanitară, activitatea din domeniul 
turismului a încetat aproape complet, iar 
cetăţenii români care au cumpărat pachete de 
servicii turistice s-au regăsit în imposibilitatea 
de a mai efectua sejururile contractate. În acest 
condiţii, operatorii de turism din România şi-au 
continuat activitatea, inclusiv de la distanţă, 
astfel încât consumatorii să fie informaţi cu 
privire la evoluţii şi să poată beneficia de soluţii 
privind reprogramarea sejururilor şi alte 
beneficii, în compensare.

"Din acest motiv, practic, din luna martie 
2020, industria agenţiilor de turism nu mai 
produce niciun fel de venituri, dar spre 
deosebire de alte sectoare, volumul de muncă 
este mult mai mare faţă de o perioadă normală. 
Această stare de fapte produce efecte negative 
în lanţ atât la nivelul consumatorilor, al turiştilor, 
cât şi asupra celor peste 10.000 de angajaţi din 
agenţiile de turism. Operatorii de turism din 

România trebuie susţinuţi pentru a face faţă 
acestor vicisitudini, atât în interesul cetăţenilor 
români pe care îi deservim, cât şi pentru a 
asigura supravieţuirea operatorilor din 
România în faţa competitorilor din alte ţări", se 
arată în scrisoarea înaintată prim-ministrului.

Touroperatorii arată, în context, că lipsa unei 
minime predictibilităţi şi contextul actual incert 
determină afacerile din turism să ia măsuri 
drastice, pe care nu şi le doresc şi care au 
efecte semnificative atât asupra clientului final, 
cât şi al angajaţilor şi în final a posibilităţii 
românilor de a beneficia de vacanţe, după 
trecerea momentelor dificile ale epidemiei.

Mai mult, potrivit acestora, efectele 
devastatoare ale crizei resimţite la nivelul 
industriei turismului se răsfrâng totodată şi 
asupra întregului lanţ de furnizori dependenţi 
de activitatea turistică, aşa cum sunt operatorii 
aerieni, operatorii de transporturi terestre ori 
întreaga industrie HORECA.

"În concluzie, semnatarii acestei scrisori îşi 
arată deplina deschidere pentru realizarea unui 
parteneriat al speranţei cu Guvernul României, 
prin care acesta să furnizeze suportul necesar 
pentru sectorul turismului iar, la rândul lor, 
beneficiarii acestui sprijin să semnaleze 
deschiderea Guvernului şi înţelegerea de către 
acesta a necesităţilor cetăţenilor care au 
contractat sau doresc să contracteze pachete 
de servicii turistice", se mai menţionează în 
documentul citat.
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Ministrul  Adrian Oros

Toți fermierii 
își vor primi la timp avansul 

la subvențiile agricole 

* Persoanele eligibile vor 
p u t e a  a c c e s a  c r e d i t e  
garantate cu valori între 
70.000 și 140.000 de euro

Programul „Noua Casă” 
devine operaţional din 15 
august, în condiţiile în care 
normele de aplicare vor fi 
aprobate săptămâna viitoare, 
în şedinţa de Guvern, a 
transmis miercuri directorul 
general al Fondul Naţional de 
Garantare a Creditelor pentru 
IMM (FNGCIMM), Dumitru 
Nancu.

„Normele sunt în prag de 
avizare. Noi sperăm ca 
săptămâna viitoare normele să 
intre în aprobare de şedinţă de 
Guvern, iar la 15 august 
programul va fi operaţional. 
Încercăm să încurajăm noile 
construcţii. Faţă de fostul 
program 'Prima Casă' am mai 
mărit plafonul la 70.000 de 
euro. Trebuie să încurajăm şi 
românii care au un venit mai 
mare, dar şi dezvoltatorii să 
ofere nişte condiţii superioare. 
Dacă un român câştigă mai 
mult, de ce să nu şi dăm 
posibilitatea să aplice pentru 
programul 'Noua Casă'? 

Pentru orice locuinţă construită 
în ultimii cinci ani şi de acum 
încolo, poţi accesa un credit 
între 70.001 euro până la 
140.000 euro, cu un avans mai 
mare, de 15%”, a afirmat 
Dumitru Nancu, la întâlnirea 
COAL- l ive ! ,  la  care au 
participat antreprenori şi 
reprezentanţi ai autorităţilor, 
o r g a n i z a t ă  d e  C l u b u l  
Oamenilor de Afaceri Liberali 
(COAL).

F o n d u l  N a ţ i o n a l  d e  
garantare a Creditelor pentru 
Întreprinderile Mici şi Mijlocii 
(FNGCIMM SA-IFN) informa 
recent că prin programul „Noua 
Casă” se vor acorda două 
categorii de credite pentru 
l ocu in ţe  no i ,  r espec t i v  
împrumuturi de până la 
140.000 de euro pentru care se 
percepe un avans de 15% şi se 
acordă o garanţie de stat de 
60%, şi de 70.000 de euro, cu 
un avans de 5% şi o garanţie 
de stat de 50%.

Avansul de 15% şi garanţia 
în nume şi cont stat de 60% se 
aplică doar locuinţelor noi ce 
depăşesc pragul de 70.000 de 
euro până la 140.000 euro 

inclusiv.
Pentru locuinţele vechi 

(recepţionate la terminarea 
lucrărilor de construcţie cu mai 
mult de 5 ani înainte de data 
solicitării creditului garantat) 
condiţiile rămân neschimbate.

„Prin programul „Noua 
Casă” se vor acorda două 
categorii de credite pentru 
locuinţe noi (prin locuinţă nouă 
se înţelege orice locuinţă, 
recepţionată la terminarea 
lucrărilor, cu cel mult 5 ani 
înainte de data solicitării 
creditului garantat precum şi 
locuinţele supuse unor lucrări 
de intervenţie în vederea 
consolidării şi/sau reducerii 
riscului seismic recepţionate la 
terminarea lucrărilor cu cel 
mult 5 ani înainte de data 
solicitării creditului garantat) 
respectiv : 1) credite de până la 
140.000 de euro pentru care se 
percep un avans de 15% şi se 
acordă o garanţie în nume şi 
cont stat în valoare de 60%; 2) 
şi credite de până la 70.000 de 
euro cu un avans de 5% şi o 
garanţie în nume şi cont stat de 
5 0 % ” ,  s e  m e n ţ i o n a  î n  
comunicat, conform Agerpres.

Preschimbarea atestatelor de producător tradițional se 
face la Direcția județeană pentru Agricultură Teleorman, 
termenul limită fiind data de 31 decembrie 2020. 

Companii le și 
persoanele fizice 
au to r i za te  care  
d e ț i n  a t e s t a t e  
pentru  fabricarea 
d e   p r o d u s e  
tradiționale trebuie 
să își preschimbe 
a t e s t a t e l e  d e  
p r o d u c ă t o r  

tradițional, urmare a prevederilor unui Ordin semnat de 
ministrul Agriculturii. Ordin emis în concordață cu noile 
reglementări în domeniu valabile în țările membre ale Uniunii 
Europene.

 Astfel, potrivit documentului  transmis  în teritoriu, până la 
sfârșitul acestui an, respectiv data de 31 decembrie 2020, toți 
operatorii economici care dețin atestate de produse 
tradiționale trebuie să meargă la Direcția județeană  pentru  
Agricultură  la care  sunt arondați pentru a cere 
preschimbarea documentului.

”Operatorii economici titulari de atestate de produse 
tradiţionale eliberate de către Ministerul Agriculturii şi 
Dezvoltării Rurale anterior intrării în vigoare a Ordinului nr. 
112/904/208/2020 au obligaţia de a solicita preschimbarea 
acestora până la data de 31.12.2020”, se arată în anunțul 
postat pe site-ul Ministerului Agriculturii și Dezvoltării Rurale 
și transmis, pentru conformare, Direcțiilor județene pentru 
Agricultură.

Potrivit MADR, titularii atestatelor de producător 
tradițional trebuie să se prezinte la Direcția Județeană pentru 
Agricultură  cu  cererea de preschimbare,  însoţită de 
atestatul de produs tradiţional deţinut, în original, şi de 
autorizarea / înregistrarea emisă de Autoritatea Sanitară 
Veterinară şi pentru Siguranţa Alimentelor. 

George ZAVERA

Producătorii tradiționali
 trebuie să își preschimbe

 atestatele!

Operatorii de turism din 
România vor un parteneriat cu Guvernul 

pentru salvarea industriei vacanţelor

(urmare  din  pagina  1)
Eșantionul de control pentru acest an, la nivel național, 

anunțat de  APIA, include 56.493 fermieri, iar suprafaţa 
totală de culturi agricole supusă verificărilor este de 
1.576.877 ha. În județul Teleorman, în eșantionul pentru 
control în teren au fost cuprinse 873 exploatații agricole, cu o 
suprafață de 46.955 hectare de culturi agricole. 

Cum experiența ultimilor ani dovedește că astfel de 
controale nu au fost finalizate în totalitate până la termenul 
limită, astfel încât o parte, mică, ce-i drept, dintre fermierii ale 
căror exploatații agricole au fost cuprinse în eșantionul 
pentru control, a fost amânată de la plata avansului, pentru o 
anumită perioadă de timp, fermierii se întreabă dacă așa se 
va întâmpla și în acest an. Răspunsul la o astfel de întrebare 
lansată de către fermieri vine chiar din partea ministrului 
Agriculturii, Adrian Oros.    

”Vreau să-i asigur pe fermieri că acordarea avansului la 
subvențiile agricole, pe care dorim anul acesta să-l plătim 
mai devreme de 15 octombrie, nu depinde de finalizarea 
controlului pe teren. Doar acordarea plății finale, în 
decembrie, este condiționată de finalizarea acestui control. 
Vreau să informăm corect beneficiarii (fermierii n. n.). Chiar 
dacă controalele nu vor fi finalizate până când noi o să 
demarăm acordarea avansurilor, aceste avansuri vor fi 
acordate fără nicio problemă”, a declarat ministrul 
agriculturii, Adrian Oros,  în cadrul conferinței de presă 
susținută la sediul MADR.

Anul trecut, pentru Campania de cerere 2019, plata 
avansului la subvențiile agricole  a fost demaratăde Agenția 
de Plăți și Intervenție pentru Agricultură (APIA) pe data de 16 
octombrie. Și în acest an, conform calendarului APIA, plata 
avansului la subvențiile agricole trebuie să fie demarată la 
data de 16 octombrie. Dată care ar putea fi devansată, după 
cum spune ministrul Agriculturii, Adrian Oros. 

George ZAVERA

Programul „Noua Casă” 
devine operațional din 15 august
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Alexandria, Teleorman, Str. Abatorului, Nr.1 bis   Tel./ Fax: 0247/312.854; 314.575
E-mail: maraflorica@yahoo.com

S.C. MARA PROD COM S.R.L.
FABRICA 

DE 
PREPARATE 

DIN 
CARNE

VĂ OFERĂ ZILNIC:
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Mail: maraflorica@yahoo.com   www.motel-restaurant-mara.ro

Cazare: În camere double sau single room

Organizăm: Nunţi, Mese festive, Simpozioane, Recepţii, Petreceri pentru copii

Mobil: 0723.148.613; Tel/Fax. Receptie motel: 0247.443.308



Proiectul de Ordin al ministrului Sănătății și al 
președintelui CNAS, prin care vor fi modificate și 
completate Normele de aplicare a prevederilor 
OUG nr. 158/2005 privind concediile și 
indemnizațiile de asigurări sociale de sănătate a 
fost postat în transparență decizională, începând 
cu data de 31 iulie 2020.

Proiectul prevede faptul că persoanelor cărora 
li s-a instituit măsura carantinei sau izolării până la 
data intrării în vigoare a Legii nr. 136/2020, dar 
pentru care nu au fost emise certificatele de 
concediu medical în această perioadă, acestea li 
se pot acorda conform reglementărilor prevăzute 
în OUG 158/2005, coroborate cu cele prevăzute 
la art. 20, alin.(1), din Legea 136/2020, în  vigoare 
începând cu data de 21 iulie 2020, care 
precizează că „pentru persoanele care se află în 
carantină sau izolare instituită până la data intrării 
în vigoare a prezentei legi, certificatele de 
concediu medical se acordă potrivit actelor 
normative în vigoare la data acordării.”

Astfel, pentru persoanele aflate în carantină, 
indiferent de locul în care aceasta a fost instituită, 
cât și pentru persoanele pentru care s-a impus 
măsura izolării, certificatele de concediu medical 
se eliberează de medicul de familie, pe baza 
documentelor eliberate de direcțiile de sănătate 
publică în care sunt menționate și perioadele 
pentru care au fost instituite măsurile de carantină 
sau izolare.

Începând cu data de 21 iulie 2020, după 
intrarea în vigoare a Legii nr. 136/2020, persoana 
asigurată pentru care a fost instituită măsura 
izolării într-o unitate sanitară beneficiază de 
concediu medical eliberat de medicul curant la 
externarea din spital. Medicul curant poate elibera 

concediu medical la externare până la împlinirea 
termenului maxim al perioadei de izolare, care 
decurge de la momentul internării sau pe o 
perioadă stabilită de acesta. 

În situația în care, după expirarea concediului 
medical acordat la ieșirea din spital, starea de 
sănătate a persoanei nu permite reluarea 
activității, medicul de familie poate prelungi 
concediul medical pentru aceeași afecțiune, pe 
durata recomandată în scrisoarea medicală 
eliberată de medicul curant din spital.

În situația în care medicul curant nu a eliberat 
concediu medical la externare, pentru perioada în 
care persoana asigurată este izolată la domiciliu 
sau la locația declarată de aceasta, certificatul de 
concediu medical pentru aceeași afecțiune se 
acordă de medicul de familie care monitorizează 
starea de sănătate a persoanei prin intermediul 
consultațiilor medicale la distanță. În această 
situație, certificatul de concediu medical se 
eliberează după ultima zi a încetării perioadei de 
izolare, dar nu mai târziu de 30 de zile 
calendaristice de la această dată.

Pentru persoanele asigurate pentru care s-a 
instituit măsura carantinei, în condițiile Legii nr. 
136/2020, certificatele de concediu medical 
pentru carantină se eliberează de medicii de 
familie, după ultima zi a încetării perioadei de 
carantină, pe durata stabilită prin documentul 
eliberat de direcția de sănătate publică, dar nu mai 
târziu de 30 de zile calendaristice de la data 
încetării perioadei de carantină. Dacă perioada de 
carantină depășește 90 de zile, nu este necesar 
avizul medicului expert al asigurărilor sociale 
pentru acordarea concediului medical.

Cornelia RĂDULESCU
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Monica Anisie anunță că pe lângă cele 250.000 de 
tablete pentru elevi aflate în curs de achiziționare, 
Ministerul Educației va mai cumpăra prin împrumut de la 
Banca Mondială 74.000 de laptopuri pentru 1.100 de licee 

cuprinse în proiectul ROSE și 200.000 de echipamente 
numai pentru învățământul gimnazial, printr-un proiect 
european care deja există și viza intervenție pentru acest 
ciclu școlar. Anunțul a fost făcut în cadrul unui interviu 
acordat TVR.

Ministrul Educației a declarat că le-a cerut tuturor 
inspectoratelor școlare și unităților de învățământ să 
realizeze o analiză a necesarului de spații și de resursă 
umană.

Scenariul potrivit va fi decis 
de fiecare școală în Consiliul de 
Administraț ie și  t ransmis 
inspectoratului școlar, care îl 
trimite mai departe la Direcția de 
Sănătate Publică, a anunțat 
ministrul Educației la Antena 3. 
Anisie a spus că prezența 
elevilor la școală este obligatorie 
în scenariul verde, la fel și în 
scenariile galben și roșu școala 
online e obligatorie.

Ministrul a explicat care este 
mecanismul deciziei în privința 
alegerii unui dintre scenariile 
propuse de autorități – verde, 
galben sau roșu.

“ D e c i z i a  e s t e  u n a  
descentralizată. Este la nivelul 
localității. Prin urmare unitatea 
de învățământ știe cel mai bine 
care este situația și din punct de 
vedere al infrastructurii, dar și 

d in  punct  de vedere a l  
îmbolnăvirilor. De aceea s-a luat 
decizia descentralizării.

Pr in urmare în cadrul  
consiliului de administrație al 
unității de învățământ, se 
stabilește care este scenariul 
după care se va transmite către 
inspectoratele școlare județene 
care împreună cu Direcția de 
Sănătate publică analizează 
situația și din punct de vedere 

epidemiologic, dar și din punct 
de vedere aceea ce școala decis 
în Consiliul de Administrație și 
împreună în Comitetul Județean 
pentru Situații de Urgență vor 
l u a  d e c i z i a  s u s p e n d ă r i i  
cursurilor.

De altfel, dacă ne amintim am 
mai experimentat situații în care 
au fost suspendate cursurile fie 
din cauza viscolului, fir atunci 

când am avut gripa sezonieră“, a 
mai spus Anisie.

Întrebată dacă din 14 
septembr ie e obl igator ie 
întoarcerea în bănci a elevilor, în 
cazul unui scenariu verde, 
Monica Anisie a spus că: “Atâta 
timp cat nu există niciun pericol, 
nu văd de ce nu trebuie părintele 
să-și trimită copilul la școală. 
Decizia Comitetului Județean 
pentru Situații de Urgență este 
luată împreună cu Direcția de 
Sănătate publică. Deci dacă de 
acolo se spune că nu există 
niciun pericol, nu văd de ce nu ar 
participa la cursuri elevi.”

Anisie a mai spus că 
“normele sunt aplicabile și 
pentru școlile de stat și pentru 
cele din privat“.

Ministrul Educației a mai 
anunțat că până pe 12 august 
toate școlile au termen până la 
care să analizeze ce stații au, ce 
nevoi au, de ce personal mai au 
nevoie.

“Bineînțeles că dacă am dat 
în analiză inspectoratelor 
șco la re  ș i  un i t ă ț i l o r  de  
învățământ necesarul, nu ne 
referim nu mai la necesarul de 
spațiu, ne referim și la necesarul 
de norme și posturi atât 
didactice câr și ne didactice. Dar 
și în același timp și necesarul 
referitor la medicii școlari sau 
asis tente le medicale d in 
cabinetele medicale din unitățile 
de învățământ

Analiza are ca termen data 
de 12 august“, a anunțat Anisie.

CAS Teleorman: 

Concediile medicale pentru persoanele care 
se află în carantină sau izolare 

Autoritatea de Supraveghere Financiară, Banca 
Naţională a României, Ministerul Finanţelor Publice şi 
Asociaţia Română a Băncilor lansează în parteneriat 
FinClub, un program de educaţie financiară destinat 
elevilor de liceu din clasele X-XII, pasionaţi de piaţa 
financiară, scrie Bucureşti Business.

Derulat sub auspiciile Acordului de Colaborare privind 
Educaţia Financiară, programul presupune crearea unui 
club de educaţie financiară a cărui activitate se va 
desfăşura sub forma unor întâlniri online bilunare. 
Tematica întâlnirilor va acoperi subiecte ce ţin de 
cunoaşterea şi aprofundarea noţiunilor şi conceptelor 
financiare.

FinClub va permite în primul an participarea a 100 de 
elevi din toată ţara, iar întâlnirile se vor organiza în 
perioada 1 septembrie 2020 - 1 iunie 2021. Înscrierile în 
FinClub pot fi făcute online, în intervalul 3 august 2020 - 
24 august 2020. Formularul de înscriere şi Regulamentul 
c l u b u l u i  p o t  f i  g ă s i t e  a c c e s â n d  l i n k - u l  
https://asfromania.ro/edu/fin-club/, precum şi pe pagina 
de Facebook a Autorităţii de Supraveghere Financiară.

În cadrul întâlnirilor vor participa invitaţi, lectori, 
profesori, traineri, reprezentanţi ai pieţelor financiare, 
reprezentanţi ai diferitelor sectoare economice, persoane 
cu diferite specializări profesionale.

Educaţia financiară ocupă un loc strategic pe agenda 
instituţiilor semnatare ale Acordului de Colaborare. 
Considerăm că sunt necesare acţiuni concertate pentru 
îmbunătăţirea nivelului de educaţie financiară în rândul 
românilor printr-un efort coordonat la nivel naţional, care 
va asigura atingerea principalelor obiective strategice de 
îmbunătăţire a bunăstării financiare. Acordul de 
Colaborare încheiat de cele patru instituţii vizează 
realizarea de activităţi comune în domeniul educaţiei 
financiare şi elaborarea Strategiei Naţionale de Educaţie 
Financiară (SNEF).

Monica Anisie anunță
 noi achiziții de laptopuri și 
echipamente pentru elevi

Scenariul potrivit pentru inceperea 
anului scolar va fi decis de fiecare școală 

Program online de educaţie 
financiară pentru liceeni
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Vânzarea de carte în librăriile din România a înregistrat o 
scădere de 85% din cauza pandemiei de COVID. Vânzările 
online au ajuns la 40% din total.

Potrivit unui studiu al Federației Editorilor Europeni despre 
impactul pandemiei de COVID-19 asupra pieței de carte din 
Europa, la începutul primăverii acestui an au avut de suferit și 
editurile și librăriile și bibliotecile.

 „În doar câteva săptămâni, vânzările s-au prăbușit și, cu 
ele, un întreg lanț de producție a cărții. Librăriile fizice sunt 
peste tot în lume principalul canal de vânzare al cărților, de 
aceea închiderea acestora a dus la scăderea dramatică a 
vânzărilor cu 75 și 95%”, se arată în studiu.

Până la sfârșitul lunii martie, în Italia, vânzările de carte au 
scăzut cu 75% echivalând cu o pierdere de 20 de milioane de 
euro, Portugalia a înregistrat scăderi de 78%, Spania 80%, iar 
în România s-au înregistrat scăderi și de 85%.

În Franța, vânzările au scăzut cu 66%, iar unul dintre cele 
mai mari grupuri editoriale a înregistrat o scădere a vânzărilor 
de 90% la începutul lunii aprilie.

Întregul ecosistem estimează pierderi de 500 de milioane 
de euro pe lună în Germania și de 200 de milioane pe lună în 
Spania.

Un alt inconvenient major al crizei provocate de pandemia 
de Covid-19 a fost imposibilitatea organizării târgurilor de 
carte, ceea ce a afectat negativ autorii, editorii și librarii.

„Târgurile de carte sunt ocazii de schimb de drepturi, de 
prezentare de noi titluri și, în unele cazuri, de a genera vânzări 
mari către public. Târgurile afectate până acum sunt cele din 
Paris, Londra, Bologna, Praga, Anvers, Tallinn, Salonic, 
Budapesta, Torino, Goteborg, Lisabona, Roma, București”, se 
mai arată în studiul Federației Editorilor Europeni citat de 
Mediafax.

Pe de altă parte, vânzările online de carte au crescut cu 52% 
în martie și cu 180% în aprilie în Flandra, iar mai multe 
platforme online și-au dublat sau și au triplat vânzările în Franța 
la începutul lunii aprilie.

În Italia au ajuns la o cotă de 47%, iar până în iunie au 
devenit 40% din vânzările totale de cărți din România.

”Cu toate că vânzările online au înregistrat creșteri, ele nu 
au reușit să compenseze pierderile din vânzările fizice în 
niciuna dintre țările analizate. Mai mult, în această perioadă a 
crescut consistent și pirateria online, producând pagube și mai 
mari industriei de carte”, mai menționează editorii europeni.

Președintele Asociației Editorilor din România, Grigore 
Arsene, susține că și sectorul cărții din România, alături de alte 
domenii economice, a fost profund afectat de efectele crizei 
sanitare.

„Studiul Federației Editorilor Europeni sperăm să stea la 
baza unor politici publice curajoase care să vizeze tocmai 
revigorarea acestui sector cultural atât de fragil, cel mai mic din 
întreaga Uniune Europeană”, a spus Arsene.

– Cât costă o păpușă Barbie?

– Barbie divorțată costă 500 de euro. Celelalte, 20 de 

euro.

– De ce este diferența atât de mare?

– Barbie divorțată are casă, mașină, mobilă, calculator…

***

Autobuzul pleacă din stație și după el aleargă o doamnă.

Pasagerii, miloși, îl roagă pe șofer să oprească și doamna 

urcă bucuroasă

– Am reușit, mulțumesc! Acum, biletele la control, vă rog!

Pastila de râs

În ultimul timp, tot mai multe muzee îşi 
găsesc locul în era digitală. Tururile virtuale 
sunt căutate şi există un interes pentru ele, 
spune Paula Varga, reprezentantul Muzeului 
Naţional de Artă al României.

Chiar şi înainte de pandemie, muzeele 
ofereau mici tururi virtuale, însă vizitatorii se 
simțeau mai bine când le călcau pragurile. 
Acum, pandemia nu le dă prea multe 
posibilităţi.

 „Arta online, hai să o numim aşa, este una 
dintre şansele pe care le avem în momentul de 
faţă. Muzeul online devine o soluţie. 
Bineînţeles că nu este una care să fie deplină. 
Există totuşi contrapondarea, sau, dacă vrei, o 
altă scăpare, o altă soluţie: aceea de a deveni 
colecţionar. Accesul la astfel de obiecte de 
artă, la tablouri, la lucrări de artă a devenit mai 
facil”, este de părere colecţionarul Alin Comşa, 
relatează Mediafax.

Muzeul Metropolitan de artă din New York a 
avut o creştere de 4000% pentru tururile 
virtuale, scrie Wall Street Journal.

Creşteri semnificative au fost şi pentru 

muzeele din România.
„Tururile virtuale sunt căutate şi există un 

interes pentru ele. Perioada lor de glorie a fost 
la începutul stării de urgenţă, când a fost o 
creştere semnificativă a numărului de 
accesări. Aveam mesaje de la familii, părinţi 

care ne spuneau ca îşi propun în fiecare zi câte 
o nouă galerie. Nu simţim că ne răpesc din 
vizitatori, din contră, ni se pare că după ce vezi 
turul virtual, vrei să vii să vezi şi în persoană”, a 
spus Paula Varga, reprezentantul Muzeului 
Naţional de Artă al României.

Închiriez spațiu comercial 120 mp, în Alexandria, str. Al. Ghica. Relații la telefon 
0766.227.674.

***
Familia Mîndroceanu vinde casa de la Țigănești, preţ  casă 60.000 Euro/Negociabil. 

Telefon: 0762/660.254.
***

Vând teren intravilan la intrare în comuna Nanov, suprafața 1000 m.p. (la 300 m de 
Alexandria). 0762/660.254

***
Închiriez sau vând spațiu comercial, suprafață 60 mp, în Alexandria, strada 

Independenței, parter. Relații la telefon 0722.622.453.

Anunţuri

Vând casă în Alexandria, str. I. Creangă nr. 25 Bis, deschidere 12 m, suprafață 500 mp, 
compusă din 3 dormitoare, sufragerie, bucătărie, 2 băi, beci, centrală proprie. Preț negociabil. 
Telefon: 0721.217.130.

Anunţ

Vânzarea de carte în librării 
a scăzut în România cu 85%

 din cauza pandemiei 

Rezistența la antibiotice 
este o amenințare cât se poate 
de reală. Într-un viitor apropiat, 
s-ar putea să nu mai putem 
trata și vindeca multe dintre 
infecțiile cărora cândva le 
puteam veni de hac, pentru că 
b a c t e r i i l e  r e u ș e s c  s ă  
supraviețuiască celor mai 
sofisticate medicamente pe 
care le avem.

Așa se face că o echipă de 
cercetători din Marea Britanie 
pare să fi găsit ceva promițător 
într-o sursă la care nu mulți s-ar 
f i  gândit :  un manuscris 
medieval, „Bald's Leechbook”, 
considerat a fi unul dintre 
pr imele texte medicale,  
relatează CNN. 

Este vorba despre un 
remediu natural făcut din 
ceapă, usturoi, vin și săruri 
bi l iare, care și-a arătat 
potențialul antibacterian, cu 
speranțe de a trata piciorul 
diabetic și alte infecții ale 
picioarelor, asta în condițiile în 
care ulcerele piciorului diabetic 
riscă să devină complet 
rezistente la tratamentul cu 
a n t i b i o t i c e ,  d e  u n d e  
amenințarea de septicemie și 
de amputare.

Cunoscut sub denumirea 
„alifia lui Bald”, tratamentul are 
potențial pentru a combate 
așa-numitele infecții biofilm 
(n.r. - biofilmul este răspunsul 
bacteriilor la stimuli care le 
atacă în mod direct. Acestea se 
unesc și formează o masă de 
bacterii greu de combătut) - 
comunități de bacterii care 
rezistă antibioticelor și care 
sunt mai greu de tratat. 

P r i m a  d a t ă ,  m i x t u r a  
medievală s-a dovedit a fi un 
potențial ajutor în lupta 
împotriva supermicrobilor în 
2015, iar studiul publicat acum 
în „Scientific Reports” arată 
cum a funcționat și cum ar 
putea fi pus în practică în 
continuare. 

Testat separat, fiecare 
d i n t r e  i n g r e d i e n t e l e  
amestecului natural are o 
a n u m i t ă  a c t i v i t a t e  
antibacteriană, dar se pare că 
această activitate devine mai 
puternică atunci când sunt 
puse să acționeze împreună.

Cercetătorii au refăcut alifia 
din vechea carte medievală 
folosind usturoi și ceapă 
c u m p ă r a t e  d e  l a  
supermarketuri obișnuite, au 

folosit un vin alb englezesc, iar 
sărurile biliare le-au luat dintr-
un stomac de vită. 

Cercetătorii au testat alifia 
și din punct de vedere al 
siguranței, iar datele sunt 
promițătoare, cu atât mai mult 
cu cât este vorba despre 
i n g r e d i e n t e  n a t u r a l e .  
Următorul pas este ca mixtura 
să fie caracterizată chimic și 
apoi să se înceapă testele pe 
piele umană.

Cercetarea textelor istorice 
pentru găsirea unor noi 
tratamente nu este chiar o 
p r a c t i c ă  n e o b i ș n u i t ă .  
Artemisinin, medicamentul 
contra malariei derivat din 
planta de pel in,  a fost 
descoperit de cercetătoarea 
chineză Tu Youyou după ce a 
studiat vechi texte chinezești. 
C e r c e t ă t o a r e a  a  f o s t  
recompensată în 2015 cu 
p r e m i u l  N o b e l  p e n t r u  
medicină.

Culmea este că și în vechea 
carte englezească cercetătorii 
au găsit un remediu pe bază de 
pelin recomandat pentru 
malarie, o boală care a făcut 
ravagii în Anglia la începutul 
perioadei medievale.

Muzeul ale cărui 
tururi virtuale au crescut cu 4000%

Un leac pe bază de usturoi și ceapă, 
folosit în Evul Mediu, s-ar putea dovedi

 un antibiotic foarte bun



1864: Înființarea Primăriei București. Primul primar 

ales a fost Barbu Vlădoianu.

1876: S-a nascut Mata Hari, dansatoare olandeză, spioană 

în serviciul Germaniei în timpul Primului Război Mondial (d. 

1917)

1911: A murit Gheorghe Cârțan, luptător pentru 

eliberarea românilor din Transilvania (n. 1849)

1922: Acțiunea grevistă a muncitorilor de la Fabrica de 

vagoane Astra din Arad.

1941: A murit Rabindranath Tagore, scriitor indian de 

limbă bengaleză și engleză, laureat al Premiului Nobel (n. 

1861)

2009: A murit Tatiana Stepa, cântăreață română de 

muzică folk (n. 1963)
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07:00 Telejurnal matinal 10:00 
Ca'n viaţă 10:45 Prinţul Jumong 
12:30 Ineditul american 13:00 
Ediţie specială 13:15 Discover 
Romania 13:30 Trish - bucătar la 
Paris 14:00 Telejurnal 15:10 Opre 
Roma 16:00 EURO polis 17:00 
Vorbeşte corect! 17:15 Prinţul 
Jumong 18:30 Comisarul Rex 
20:00 Telejurnal 21:10 Ultimul 
împărat 23:55 Momentart 00:00 
Telejurnal

HOROSCOP - PROGRAM TV

Horoscop 7 August

Se pare ca sunteti 
indispus din cauza 
unui esec in afaceri. 
S-ar putea sa aveti o 
discutie mai aprinsa 
cu persoana iubita, 
daca va schimbati 
planurile in ultima 
clipa.

Se pare ca nu sunteti 
intr-o forma fizica si 
psihica prea buna si va 
enervati foarte usor. Nu 
este o zi favorabila 
deciziilor importante 
sau planurilor de viitor. 
Evitati discutii le in 
contradictoriu!

Nu este exclus sa 
aveti discutii in familie 
d i n  c a u z a  u n o r  
probleme financiare. 
E a s t r o l o g . r o  v a  
sfatuieste sa nu incepeti 
m a i  m u l t e  t r e b u r i  
deodata, pentru ca 
riscati sa nu terminati 
nici una.

Astazi nu sunteti 
prea comunicativ si ar 
fi bine sa amanati 
t oa te  i n t a l n i r i l e .  
E a s t r o l o g . r o  v a  
sfatuieste sa nu va 
ocupati de probleme 
impor tan te ,  care  
necesita comunicare.

Entuz iasmul  de 
care dati dovada ar 
putea sa va atraga 
invidia unor persoane 
din anturaj. Este posibil 
sa aveti discutii cu 
persoana iubita, pentru 
ca petreceti prea mult 
timp cu prietenii.

S - a r  p u t e a  s a  
intampinati dificultati in 
relatiile sociale si sa fiti 
atras intr-un conflict. 
E a s t r o l o g . r o  v a  
recomanda sa evitati 
certurile. Ar fi bine sa 
acceptat i  a ju toru l  
prietenilor si al familiei.

Dimineata s-ar  
putea sa fiti confuz din 
cauza unor probleme 
d e  n a t u r a  
sentimentala si sa va 
concentrati mai greu. 
Puteti castiga sume 
mici din colaborari, 
dar fiti prudent.

Va treziti cu o stare 
d e  n e r v o z i t a t e  
nejustificata si este 
posibil sa aveti reactii 
necontrolate fata de 
cei apropiati. Riscati 
sa jigniti o femeie si 
sa va para rau mai 
tarziu.

Este posibil sa aveti 
o zi tensionata din 
cauza neintelegerilor 
cu un coleg sau un 
partener de afaceri. 
Nu prea reusiti sa va 
concentrati. Ar fi bine 
sa amanati deciziile 
importante.

BERBEC

Sunteti destul de 
stresat de o lucrare pe 
care trebuie sa o 
terminati urgent. S-ar 
putea ca relat i i le 
sentimentale sa aiba 
d e  s u f e r i t  d a c a  
amanati o calatorie 
planificata mai demult. 

Aveti succes intr-o 
calatorie de afaceri, dar 
e a s t r o l o g . r o  v a  
sfatuieste sa nu va 
contraziceti cu cei care 
va insotesc. Dupa-
am iaza  reus i t i  sa  
rezolvati o problema 
s e n t i m e n t a l a  m a i  
veche.

Dimineata sunteti 
usor irascibil si riscati 
s a  i i  s c a p a t i  
partenerului de viata 
o replica nepotrivita. 
Sfatul e-astrolog.ro 
este sa va cereti 
scuze si sa evitati cu 
orice pret o cearta.

TAUR GEMENI RAC

LEU FECIOARĂ BALANŢA SCORPION

SĂGETĂTOR CAPRICORN VĂRSĂTOR PEŞTI

Semnificaţii istorice pentru 

07:00 Ştirile Pro Tv 10:30 
Vorbeşte lumea 13:00 Stirile 
Pro Tv 13:45 Viața așa cum 
este ea 16:00 Lecţii de viaţă 
17:00 Ştirile Pro Tv 18:00 Ce 
spun românii 19:00 Ştirile Pro 
Tv - ● Sport ● Vremea 20:30 
Las fierbinți 21:30 Cursa spre 
Witch Mountain 23:30 Adevărul 
absolut  01:30 Las fierbinți 
02:15 Pompeii

07:00 Observator 09:00 
Neatza cu Răzvan şi Dani 12:00 
Observator 14:00 Fetita mea 
16:00 Observator 17:00 Acces 
direct 19:00 Observator - 
Sport/Meteo 20:30 Poftiti pe la 
noi: Poftiti la Nea Marin - re-run 
S06 23:00 Transformers: Ultimul 
c a v a l e r  0 2 : 0 0  Ț i n t a :  
Președintele 03:45 Sacrificiul 
06:00 Observator - Sport/Meteo

08:15 Pastila de râs 09:15 
Kosem  11:00 Puterea dragostei 
12:00 Știrile Kanal D  13:00 În 
căutarea adevărului 15:00 Teo 
Show 17:00 Puterea dragostei 
19:00 Știrile Kanal D 20:00 
Dragoste și secrete 22:30 Bravo, 
ai stil! 00:30 Știrile Kanal D 01:30 
Puterea dragostei 04:15 În 
căutarea adevărului 06:30 
Pastila de râs

07:20 Paradisul femeilor 
10:00 Trăsniți 11:30 Camera 
de râs 14:00 Camera de râs 
15:05 Focus 16:00 Paradisul 
femeilor 18:00 Focus 18 19:00 
Trăsniți 20:00 Păcală se 
întoarce 23:30 Un detectiv cu 
greutate 01:30 Casa Charnel 
03:30 Cireaşa de pe tort 05:00 
Nimeni nu-i perfect 05:50 
Focus

08:00 Limitele credintei 
09:45 La bloc 12:15 Ultima 
călătorie 14:15 919 Fifth 
Avenue 16:15 Miracol pe 
munte 18:15 La bloc 20:30 
Harry Potter și Prințul  Semipur 
23:30 Infanteria stelară: 
Invazia 01:15 In carne vie 
03:30 Infanteria stelară: 
Invazia 05:00 La bloc 05:45 La 
Maruţă

07:35 Marele Război al Naţiunilor 
09:00 Teleșcoala 10:00 Câştigă 
România! 11:00 Iubire dincolo de 
timp 12:00 Telejurnal 13:00 Cultura 
minorităţilor 13:35 Marele război al 
Naţiunilor 14:45 Discover Romania 
15:00 Telescoala 16:00 Iubire 
dincolo de timp 17:00 România…în 
bucate 17:40 Vara amintirilor 19:00 
Telejurnal 20:00 Gala Umorului 
22:00 Drag de Romania mea! 00:00 
Femei de 10, bărbați de 10

07:05 Kate și Leopold 09:00 
În căutarea fericirii 10:55 
Saving Mr. Banks: În căutarea 
poveștii 12:55 Sister Act 14:35 
Legenda vie 16:10 Masca lui 
Zorro 18:25 Soția 20:00 Super-
răi 21:50 Calmul dinaintea 
furtunii 23:35 Idilă prin efracție 
01:30 The Room 03:05 Super-
răi 04:55 Saving Mr. Banks: În 
căutarea poveștii 06:55 Soția
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Vrei să fii zilnic la curent cu cele mai importante ştiri din judeţul tău, dar nu ai timp 
de pierdut pentru a sta la coadă la chioşcurile de ziare? De acum cotidianul MARA 
vine la tine acasă. Decupează talonul de abonament din ziar, achită în contul 
RO55CECETR0101RON0427628, deschis la CEC BANK Alexandria suma 
aferentă lunilor de abonament alese şi expediază talonul de abonament + copia 
chitanţei de plată pe adresa cotidianului MARA: Alexandria, Str. Libertăţii, nr. 271, Bl. 
L4 sau pe fax. 0347/80.44.48 sau poţi veni direct la sediul cotidianului şi de luna 
următoare ziarul MARA vine la tine la uşă.

Cotidianul MARA vine la tine acasă

Talon de abonament

Persoana fizică: Numele _______________ Prenumele ________________
Vârsta ______ Profesia __________________________________________ 
Persoană juridică: Nume firmă ___________________________________ 
Domeniul de activitate __________________________________________
CUI _____________ Cont __________________ Banca ________________
Vei primi abonamentul la adresa:
Str. _______________ nr ______ Bl. ______ Sc. ______ Et. _____ Ap. _____
Localitatea ________________ Cod poştal ____________ Judeţul _______
Tel _______________Fax _____________E-mail______________________
Doresc să achiziţionez un abonament la cotidianul MARA începând cu luna 

7 August
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Restaurantul “Riviera” din cadrul Complexului turistic “Mara” organizează la cererea 
dumneavoastră nunți, botezuri, simpozioane, baluri, banchete, orice tip de recepție și 
sărbătorirea oricăror evenimente din viața dumneavoastră.

În mod excepțional, Restaurantul “Riviera” vă oferă în anul 2020 posibilitatea de a 
organiza în zilele de sâmbătă și duminică nunți și botezuri, indiferent de numărul 
invitaților.

Pentru relații suplimentare vă așteptăm la sediul unității din zona Peco 

sau la telefon: 0723.148613.
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Simona Halep (2 WTA) va fi principala 
favorită de la US Open 2020, în cazul în care va 
decide să participe la competiția de la Flushing 
Meadows, programată în intervalul 31 august - 
13 septembrie.

Constănțeanca nu fost nevoită să confirme 
prezența la US Open, având prezența pe 
tabloul principal asigurată de poziția în 
clasament, dar un indiciu că va evolua la 
Flushing Meadows este dat de faptul că a ales, 
cel puțin deocamdată, să nu se retragă, cum a 
făcut-o deja liderul mondial Ashleigh Barty.

Simona Halep, principala favorită pe lista 
provizorie întocmită pentru US Open 2020

De altfel, Barty este singura jucătoare din 
primele 10 ale lumii care a decis deja să se 
retragă. Alături de Halep, la primul Grand Slam 
de după pauză forțată ar mai putea participa 
jucătoare importante, precum Karolina 
Pliskova, Sofia Kenin, Elina Svitolina, Bianca 
Andreescu, Kiki Bertens, Belinda Bencic, 

Serena Williams sau Naomi Osaka.
Pe lista provizorie anunțată de organizatorii 

de la US Open, realizată conform ierarhiei WTA 
din 3 august, se mai află alte patru românce: 
Sorana Cîrstea (75 WTA), Irina Begu (81 WTA), 
Patricia Țig (85 WTA) și Mihaela Buzărnescu 
(120 WTA).

Cel mai bun rezultat obținut de Simona 
Halep la US Open a avut loc în 2015, atunci 
când a ajuns până în semifinale.

La ediția din 2020, americanii au anunțat 
premii totale în valoare de 53,4 milioane de 
dolari, cu aproximativ 5% mai puțin față de anul 
trecut.

Pentru o prezența în primul tur de pe tabloul 
principal, o jucătoare va încasa 61.000 de 
dolari, în timp ce câștigătoarea competiției va 
primi un cec în valoare de 3 milioane de dolari.

Simona Halep nu s-a retras de la US Open, 
dar se așteaptă o decizie finală

Decizia Simonei de a nu se retrage nu 
înseamnă, totuși, că Simona Halep va evolua în 
mod cert la US Open, a doua sportivă a lumii 
având posibilitatea să se retragă în săptămâna 
premergătoare turneului, programat în 
perioada 31 august - 12 septembrie.

Românca a afirmat în mai multe rânduri că 
este sceptică în privința participării la US Open, 
motivul fiind invocat pe criterii de sănătate, în 
contextul pandemiei de coronavirus.

Până la o decizie finală în privința participării 
la US Open, Simona Halep va juca, dacă nu va 
alege să se retragă, la Praga, competiție ce se 
va derula între 10 și 16 august.

SPORT

Publicația Transfermarkt a actualizat cotele de piață ale 
jucătorilor din Liga 1, ieri, imediat după încheierea sezonului 
competițional din România.

După ce au existat scăderi importante în timpul pandemiei 
de coronavirus, cotele fotbaliștilor au început din nou să fie în 
creștere, cu mici excepții.

Florinel Coman, cel mai valoros fotbalist din Liga 1
În ierarhia întocmită de transfermarkt.com, cel mai valoros 

fotbalist din Liga 1 rămâne Florinel Coman (22 de ani). 
Extrema stângă de la FCSB este cotată la 5,5 milioane de 
euro, după cele 15 goluri și 11 pase decisive din stagiunea 
recent încheiată.

Pe poziția secundă a urcat Alexandru Cicâldău (23 de 
ani), mijlocașul Universității Craiova, a cărui valoare e 
estimată acum la 5 milioane de euro - o creștere de un milion. 
Fotbalistul care s-a luptat pentru titlu până în ultima rundă ar fi 
aproape de mai multe echipe importante din străinătate.

Podiumul este completat de un alt jucător de la FCSB, 
Dennis Man (21 de ani). Extrema dreaptă din Arad stagnează 
la 5 milioane de euro.

De o creștere spectaculoasă a mai beneficiat Valentin 
Mihăilă (20 de ani). Fotbalistul Craiovei se află pe locul 6 în 
această ierarhie, cota sa ajungând la 2,5 milioane de euro, de 
la 1,3 milioane, cât era în aprilie.

Federaţia Română de Fotbal a convocat pentru această 
dimineaţă, de la ora 10:00, o şedinţă a Comitetului Executiv 
al FRF, în care principalul punct pe ordinea de zi este o 
decizie care trebuie luată în legătură cu modificarea 
sistemului la Liga 1.

După adresa primită, miercuri, de la LPF, în care 13 
cluburi au anunţat că sunt de acord cu trecerea de la 
sistemul cu 14 echipe la cel cu 16, federaţia a convocat de 
urgenţă şedinţa CEx-ului, singurul for care poate adopta o 
astfel de hotărâre.

Prima şedinţă de Comitet Executiv al FRF ţinută online
Subiectul a fost prezentat în ultima şedinţă de CEx, dar 

nu s-a suspus la vot pentru că nu exista o solicitare din 
partea Ligii.

Şi pentru că reunirea CEx era urgentă, dar nu era 
suficient timp pentru toţi componenţii să ajungă la Bucureşti 
s-a optat pentru varianta online. Este pentru prima dată în 
istoria FRF când o astfel de şedinţă se ţine în acest mod.

Dacă se aprobă sistemul cu 16 echipe, Chindia va juca 
barajul pentru Liga 1 cu Mioveni

Decizia forului de la FRF este urgentă pentru că dacă se 
apropbă trecerea la sistemul cu 16 echipe va trebui decis 
cine va juca barajul de promovare / menţinere în Liga 1.

Numărul echipelor din Liga 1 se va mări prin anularea 
retrogradării a două echipe din Liga 1, aşa cum este 
sistemul din acest moment. Şi pentru că se anulează 
retrogradarea, iar Poli Iaşi şi Dinamo sunt ţinute în Liga 1, 
barajul nu va mai fi susţinut de locul 6, ci de poziţia 8 în play-
out, pe care este clasată Chindia Târgovişte.

Florinel Coman, cel mai 
valoros fotbalist din Liga 1. 

Cicâldău și Mihăilă, creșteri
 spectaculoase

Şedinţă fără precedent la FRF
 pentru decizia legată de 

sistemul cu 16 echipe
 în Liga 1

Dinamo primește o veste 
bună în ziua în care LPF va 
decide dacă clubul va rămâne 
sau nu în Liga 1. Spaniolii sunt 
așteptați la București în cursul 
zilei de joi pentru a prelua 
clubul.

Aceștia așteptau să vadă 
dacă Dinamo se va salva de la 
retrogradare, și au fost informați 
că joi se va lua o decizie 
favorabilă clubului din ”Ștefan 
cel Mare”. 13 dintre cele 14 
cluburi din Liga 1 au cerut FRF 
trecerea la un sistem cu 16 
echipe, astfel că Dinamo, 
penultima în Liga 1, se va salva, 
iar Chindia va juca un baraj cu 
CS Mioveni.

Grupul de investitori iberici a 
virat până acum 450.000 de 
euro în conturile lui Dinamo sub 
formă de împrumut, iar dacă 
afacerea cu Ionuț Negoiță va 
pica, aceștia își vor lua banii 

înapoi. Dacă totul se va 
concretiza, banii vor fi incluși în 
tranzacția cu actualul acționar 
majoritar al lui Dinamo.

Un lucru este clar. Spaniolii 
vin la București pentru a semna 
actele, dar asta nu înseamnă că 
tranzacția nu se poate înpotmoli 
și de data aceasta, chiar dacă, 
în mare parte, lucrurile sunt 
lămur i te .  D inamo are o  
experiență anterioară, cu 
Herminio Menendez, care 
plănuia să vină în ”Ștefan cel 
Mare” alături de Ioan Andone, 
dar omul de afaceri spaniol nu 
le-a inspirat încredere actualilor 
acționari și afacerea a căzut.

Prima decizie: aducerea 
unui antrenor spaniol

Spaniolii au intenții serioase 
cu Dinamo și s-au gândit deja la 
viitorul antrenor din sezonul 
următor. Aceștia vor să aducă 
un antrenor spaniol, care să îl 

înlocuiască pe Gheorghe 
Mulțescu. Încă nu se știe dacă 
legenda dinamovistă va fi 
păstrată în club sau va fi 
îndepărtată.

O echipă din Liga 1 e 
dispusă să-i cedeze locul lui 
Dinamo și să meargă în Liga 2: 
"Au dispărut prea multe 
branduri"

Dinamo a terminat pe loc 
retrogradabil, însă dacă în Liga 
1 vor fi 16 echipe din sezonul 
următor, Dinamo va rămâne pe 
prima scenă. În cazul în care 
Liga 1 va rămâne cu 14 echipe 
și "câinii" ar retrograda, Ioan 
Andone spune că FC Voluntari 
ar fi gata să-i cedeze locul lui 
Dinamo: "Am avut o discuție cu 
domnul primar Florin Pandele și 
el spunea că Dinamo e un 
b r a n d ,  c ă  e  p ă c a t  s ă  
retrogradeze.

Simona Halep, principala favorită de la 
US Open 2020

Veste uriașă pentru Dinamo! Spaniolii, așteptați 
joi la București ca să semneze actele
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